
     Bökevik 25 juni 2020 

 

Hej alla Inner Wheel vänner! 

Sitter ni på min veranda i värmen och tittar ut över havet med Hanö i bakgrunden. Det är helt lugnt 

och segelbåtar går härutanför med motor. Värmen gör att man blir lite oföretagsam men vi skall ut 

med vår lilla båt i eftermiddag.  

Nu är det bara några dagar kvar på min tid som president. Det har varit ett konstigt år med allting 

inställt sedan mitten av mars. Jag hoppas att ni alla klarar er utan Covid-19 och har kunnat ha och 

fortfarande har en social men inte fysisk kontakt med släkt och vänner.  

Vi har inte haft något presidentbyte och vi vet inte hur det blir till hösten. Min planering var att vi 

skulle ha det i samband med årsmötet men pandemin drar ut på tiden, så frågan är hur det blir till 

hösten. Vi byter styrelse nu i månadsskiftet, några slutar i styrelsen och andra kommer in. Jag vill på 

detta sätt tacka er som varit med och som nu slutar. Ni har alla varit betydelsefulla och bidragit till att 

IW utvecklats och blivit det som det är idag. De som slutar är: 

Inger, som ju varit president och sedan past. Du drog bl.a. igång IW-skolan med Solveig Svensson 

tillsammans med Ing-Marie på distriktet. Tack Inger, du har och betyder mycket för IW! 

Anette, som flera år hållit rätt på våra finanser och sett till så vi har betalat det vi skall och klarat av 

alla räkningar. Du har också skickat in pengar till våra hjälpprojekt. Tack Anette! 

Bodil, som i många år varit klubbvärdinna och ordnat lokaler och mat. Tack Bodil!   

Irene, som i flera år varit vice sekreterare och skrivit alla protokoll på våra styrelsemöten. Tack Irene! 

Gunnel, som varit ISO. Och som haft alla internationella kontakter. Bl.a. med våra vänklubbar. Tyvärr 

blev inte mötena av i våras då pandemin slog till. Tack Gunnel! 

 

Vi får också nya styrelseledamöter, som vi hälsar välkomna: 

Berit Jansson, hälsas välkommen tillbaka till styrelsen, nu som vice president.  

Vivianne Wahlgren kommer in som nygammal skattmästare. Du hälsas varmt välkommen! 

Stina Sunesson blir ny vice klubbsekreterare. Välkommen! 

 

Vi som kommer finns kvar i styrelsen är Kerstin S som klubbsekreterare. Du gör ett fantastiskt jobb!  

Birgitta O. blir vice klubbmästare tillsammans med Rosmarie 

Själv blir jag kvar som past president och dessutom som ISO. 

 

 



Slutligen vill jag hälsa dig Kerstin L varmt välkommen som president. Du har varit det tidigare, så du 

vet egentligen väl var det innebär, men detta år är ju inte likt något annat. Jag önskar dig lycka till 

som president och hoppas du skall finna vägar att hålla kontakter även om vi inte kan träffas fysiskt! 

Så småningom kommer det väl bli någon form av normalitet igen men vi vet ju inte när! Lycka till! 

 

Nu önskar jag er alla en skön sommar och hoppas ni kan ta vara på allt det vi faktiskt får göra: Ha 

kontakt med barn, barnbarn och vänner på fysiskt avstånd, läsa, sticka lösa korsord, pyssla i 

trädgården och njuta av naturen.  

Sköt om er! 

Varma hälsningar (34 gr där jag sitter i skuggan) 

Birgitta 

President Karlshamns IW klubb 

 

 

 


